
 

 
 
 
 
 
 
 
 
GLAVNI ODBOR                                                                                             Ljubljana, 29. junij 2023 
 

 
ZAPISNIK 

 
 
27. redne seje Glavnega odbora Slovenskega zdravniškega društva (GO SZD), ki je potekala v 
sejni sobi SZD in v obliki videokonference v četrtek, 8. junija 2023. 
 
Virtualna prisotnost članov in prisotnost v živo je razvidna iz seznama sodelujočih in 
prijavljenih prek aplikacije Zoom za sočasno sodelovanje prek računalniških ekranov, kar je 
sestavni del zapisnika. 
 
Sodelujoči so soglasno sprejeli naslednji predlagani 
 
 
DNEVNI RED: 
 

1. Pregled in potrditev zapisnika 26. redne seje GO; R. Komadina 
2. Čistopis pravilnika o delovanju strokovnih sekcij (strokovnih društev, strokovnih 

združenj) SZD; R. Komadina 
3. Stanovska tema Kongresa SZD »Časovno poenotenje specializacij z evropskimi 

programi«;   R. Komadina 
4. Aktualno dogajanje: aktivnosti KZO; R. Komadina 
5. Razno 
 
 
 

Ad 1.: Pregled in potrditev zapisnika 26. redne seje GO 
Na vsebino zapisnika 26. redne seje GO SZD, ki je potekala v četrtek, 30. marca 2023, prisotni 
niso imeli pripomb, zato je bil zapisnik soglasno sprejet. 
 
SKLEP 1:  

Člani GO SZD so soglasno potrdili zapisnik 26. redne seje GO SZD. 

 
Ad 2.: Čistopis pravilnika o delovanju strokovnih sekcij (strokovnih društev, strokovnih 
združenj) SZD; R. Komadina 
Prof. dr. Radko Komadina uvodoma pove, da je bil čistopis Pravilnika o delovanju strokovnih 
sekcij (strokovnih društev, strokovnih združenj) SZD članom GO posredovan z vabilom za sejo. 



 

Prisotni menijo, da je g. Peter Renčel v čistopisu pravilnika zajel vse podane predloge in 
pobude, ki so se oblikovale na prejšnji seji, zato se dokument lahko sprejme. Dr. Leon Herman 
predlaga, da bi morali v novi pravilnik dodati še sklep o pristojbini za finančne transakcije, ki 
se izvajajo za dogodke, ki jih organizirajo pridružena društva. Večkrat se namreč zgodi, da 
želijo farmacevtska podjetja kljub temu, da imajo pridružena društva svoja računovodstva, 
skleniti sponzorske pogodbe neposredno s SZD in preko računa SZD tudi urejati vse finančne 
transakcije. S tem razlogom naj bi se pridruženim društvom zaračunala višja provizija, kot je 
določena za strokovna telesa SZD. Člani GO predlagajo, da naj pristojbina znaša 10 % vrednosti 
prihodkov. Sprejme se    
 
SKLEP 2:  

GO SZD je s soglasjem vseh navzočih članov sprejel čistopis Pravilnika o delovanju 
strokovnih sekcij (strokovnih društev, strokovnih združenj) SZD z dopolnjenim sklepom, da 
se pridruženim članom SZD zaračunava pristojbino v višini 10 % vrednosti prihodkov. 

 
Ad 3.: Stanovska tema Kongresa SZD »Časovno poenotenje specializacij z evropskimi 
programi«;   R. Komadina 
Prof. dr. Radko Komadina pove, da bo letošnja stanovska tema namenjena razpravi  o 
poenotenju trajanja specializacij z evropskimi programi. Pobudo MZ RS o skrajšanju 
specializacij je že obravnaval Strokovni parlament SZD in sestanek, sklican konec maja, na 
katerem so bili strokovne sekcije oz. združenja/združenj/, strokovni sveti in nacionalni 
koordinatorji širše zastopani. Na sestanku so predlagali sklep, da se vsi programi specializacij 
(od 4- do 6- letnih) lahko skrajšajo do največ enega leta, če odgovorni mentor prepozna, da je 
specializant že pridobil vse potrebne veščine.  
V nadaljevanju spomni na imenovanje prejemnikov priznanj SZD, ki se vsako leto podelijo na 
kongresu. Prof. dr. Radko Komadina predlaga, da se realizirata lanskoletna predloga za 
prejemnika Dolenčevega in Dergančevega priznanja. Priznanje dr. Antona Dolenca se za 
dosežke na področju deontologije podeli prof. dr. Matjažu Zwittru. Priznanje dr. Franca 
Derganca se za izdajo dveh učbenikov (Osnove medicinske imunologije in Medicinska 
bakteriologija z mikologijo in parazitologijo) podeli prof. dr. Alojzu Ihanu. Za častnega člana 
SZD predlaga asist. mag. Simona Hermana. Predlog utemelji z obrazložitvijo, da kandidat 
izredno uspešno vodi sekcijo MRMI in kakovostno izvaja mednarodne tečaje ukrepov 
zdravstva ob velikih nesrečah. Člane GO prosi, naj pravočasno posredujejo svoje predloge za 
naziv častni član SZD skupaj z utemejitvijo. 
 
SKLEP 3:  

GO potrdi stanovsko temo kongresa z naslovom »Poenotenje trajanja specializacij z 
evropskimi programi«, ki bo 20. oktobra 2023 v Portorožu. Člani GO naj predloge za 
prejemnike naziva častni član SZD skupaj z utemeljitvijo pravočasno posredujejo. Naslednja 
seja GO bo obravnavala in dokončno potrdila prejemnike letošnjih priznanj SZD.  

 
 
Ad 4.: Aktualno dogajanje: aktivnosti KZO; R. Komadina 
Predsednik SZD seznani prisotne, da bo 14. junija 2023 ob 11. uri v Cankarjevem domu potekal 
pogovor in predstavitev s predlagatelji Zakona o pomoči pri prostovoljnem končanju življenja.  
 



 

V nadaljevanju pove, da pogajanj za zdravstveni steber ne bo več vodil zdravstveni minister 
dr. Danijel Bešić Loredan. Zdravstvena pogajanja, ki bodo potekala hkrati z ostalimi stebri, bo 
v prihodnje vodila in koordinirala ministrica za javno upravo ga. Sanja Ajanović Hovnik. Strinja 
se z izjavo predsednika odbora za hospitalno dejavnost pri ZZS, da stavka FIDES-a kmalu ne 
bo več potrebna, saj zdravniki množično odhajajo iz javnih zavodov med zasebnike. Prof. dr. 
Vladka Salapura pove, da se soočajo z veliko izgubo radiologov tako v regijskih bolnišnicah kot 
tudi v terciarnih centrih. Vzrok za množično odhajanje je prenizka urna postavka. Stalna 
prisotnost radiologa ponoči je zagotovljena le še v UKC Ljubljana in UKC Maribor, SB Celje in 
v kakšni regijski bolnišnici, ki ima dobro organiziran oddelek. Prof. dr. Radko Komadina postavi 
vprašanje, na kakšen način bodo reševali izpad, saj radiologi nočejo opravljati dela v 
bolnišnicah. Prof. dr. Vladka Salapura pove, da se s tem problemom srečujejo že leta. 
Razpisujejo se mesta za specializacijo, ki so vezane na bolnišnico. Po specialističnem izpitu se 
kandidat premisli, bolnišnica pa ga ne zadrži, čeprav ima za to pravno podlago. V nadaljevanju 
člane seznani, da so na oddelku skeletne radiologije UKC Ljubljana hkrati odšli 3 radiologi in 
sklenili delovno razmerje s podjetjem Medilab. Ob tem opozori, da se v Medilabu opravljajo 
nepopolne preiskave, ker jih nihče ne preverja. Od ZZZS pa prejmejo polni znesek za vsako 
opravljeno preiskavo ne glede na kakovost realizirane storitve. Zaradi tega prihajajo bolniki 
dnevno na ponovni pregled v UKC Ljubljana. Prof. dr. Vladka Salapura poudari, da bi bilo zato 
treba na razširjeni strokovni kolegij oziroma na Zdravstveni svet MZ RS nasloviti zahtevo, da 
bodo vsi izvajalci zdravstvenih storitev izvajali storitve enake kakovosti ter nujno uvesti 
standardizirano magnetno-resonančno preiskavo po vzoru Nemcev. Prof. dr. Radko Komadina 
omeni, da gre za dve različni stvari. Prvič gre za dvig kakovosti storitev v zasebnih centrih, ko 
s krajšanjem preiskav zmanjšujejo svoje materialne stroške. Drugič pa gre za način, kar pa je 
v tem trenutku nujno, kako se naj ohranijo dežurna mesta v urgentnih centrih. Radiološka 
stroka bi morala odločno nastopiti s svojimi stališči. Radiolog namreč mora biti ponoči 
prisoten v vseh regijskih bolnišnicah, kjer se rešujejo akutna stanja. Po mnenju prim. Matije 
Cevca so koncesionarji kot del javnega zdravstvenega sistema dolžni zagotoviti, da so 
zdravniki, ki so zaposleni pri njih, neposredno vključeni v NZV.  
Dr. Mitja Šterman meni, da je potrebno opozoriti na višino plačila za delo na omenjenem 
delovnem mestu, s katerim se pa ne da preprečiti odliva zdravnikov. Predlaga tudi, da se jasno 
izrazi kritika ZZZS in MZ RS, ker spodbujata skrajševanje čakalnih dob ne glede na kakovost 
opravljene storitve. Po razpravi se sprejme 
 
SKLEP 4: 

GO je seznanjen s problematiko na področju radiologije. Prof. dr. Radko Komadina stopi v 
stik s predsednikom SS za radiologijo in ga prosi za predloge, kako ohraniti dežurna mesta 
v urgentnih centrih. 

 
 
Ad 6.: Razno 
Prof. dr. Radko Komadina seznani prisotne, da že potekajo razgovori s Cankarjevim domom in 
Termami Dobrna, da bi člani SZD pridobili določene ugodnosti.  
Prisotni so mnenja, da je potrebno ugodnosti pridobiti v vseh regijah, ne samo v Ljubljani. Ga. 
Ula Ukmar bo predstavila pridobljene ugodnosti na naslednjem sestanku. 
 



 

        
Zapisala:      Predsednik SZD: 
Irena Perne      prof. dr. Radko Komadina, dr. med. 

                                  


